



ارتاح من الفوائد سنتين ومن الأقساط سنة

Forget about interest for 2 years and installments for 1 year

الشروط والأحكام

Terms and Conditions

تقتصر الحملة على العملاء القطريين ذوي الرواتب.

يجب على العميل فتح حساب جديد لتحويل الراتب لدى البنك التجاري أو أن يكون عميلًا حاليًا يتقاضى راتبًا.

يجب على العميل الحصول على بطاقة ائتمان من البنك التجاري ليكون مؤهلاً للحملة.

الحد الأدنى للقرض هو 500 ألف ريال قطري والحد الأدنى لمدّة القرض 15 سنة.

الحد الأقصى للقرض هو 10 مليون ريال قطري.

يُسمح بأخذ قرض رفع قيمة الرهن بعد حجز القرض بشرط مراعاة تطبيق رسوم التسوية المبكرة.

للاستفادة من البطاقة الائتمانية المجانية مدى الحياة، يجب على العميل تفعيل بطاقته والإنفاق عبر استخدامها خلال 60 يومًا من تاريخ إصدار البطاقة.

تسري هذه الحملة من 14 مارس 2024 حتى 14 يونيو 2024.

● Campaign is restricted to salaried Qatari customers.

● Customer should open a new salary transfer account with Commercial Bank or should be an existing salaried customer.

● Customer must obtain a Commercial Bank Credit Card to be eligible.

● Minimum loan of QAR 500K and minimum tenor of 15 years.

● Maximum loan of QAR 10 million.

● Top up post loan booking is only allowed subject to the early settlement fees applicable.

● To avail the free for life Credit Card, the customer must activate and spend using his card within 60 days of card issuance.

● This campaign is valid from 14 March 2024 2024 until 14 June 2024.

